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 Informatie van SPARTA-bestuur aan leden en ouders van jeugdleden 

 
Beste leden en ouders van jeugdleden,  

                        Ermelo, 17 januari 2025 
 
Het Sportcentrum Zanderij is nu 12 maanden in gebruik. 90% van de SPARTA-activiteiten zijn daar gehuisvest. De 
Beweeghal is zes dagen per week voor de meeste leden de centrale ontmoetingsplaats. Daarin zijn alle specifieke 
gymsport-toestellen en -materialen van SPARTA aanwezig. Toch ligt aan ons gebruik van de Beweeghal nog geen 
meerjaren gebruikers- en huurovereenkomst ten grondslag. En dat baart zorgen.  
 
Op 17 februari 2025 houdt SPARTA haar jaarlijkse Algemene Ledenvergadering. Dan legt het Bestuur aan de 
leden verantwoording af. In deze informatiebrief neemt het Bestuur jou als lid of ouder van een jeugdlid mee in 
de procesgang van onderhandelen met de Directie van Interactie Sportbedrijf en de sportwethouder van de 
gemeente Ermelo. Dat proces heeft na 12 maanden nog niet tot een concreet resultaat geleid. Met deze brief 
neem je kennis van de chronologische volgorde van feiten en percepties. Het zijn de leden, die op 17 februari 
beslissen. We informeren je ter voorbereiding graag goed, neem daarom kennis van deze brief.    
 
Start- Sparta gaat graag mee naar een nieuwe sporthal en zegt in 2017 een investeringsbijdrage van € 52.000,- 
toe als bijdrage voor een hoge hal. GV Sparta en de gemeente Ermelo komen in goede afstemming een 
intentieverklaring overeen. 
De verhuurder van de Zanderij is Interactie Sportbedrijf B.V, waarvan de gemeente Ermelo de enige 
aandeelhouder is. De sportwethouder stelt de tarieven vast en de verhuurder handelt de procedure af. 
Met het oog op de start van ingebruikname van de Sportcentrum Zanderij, verzoekt het Sparta-bestuur aan 
Interactie B.V. in het voorjaar van 2023 om een meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst overeen te komen.  
Interactie geeft hier geen gehoor aan tot de huurtarieven op 23-12-2023 bekendgemaakt worden. Het Bestuur 
wordt tot haar verbazing geconfronteerd met een huurverhoging van 90% specifiek voor de Beweeghal. Deze 
huurverhoging is buiten proportie en kan de GV niet opbrengen. Zie bijlage 1 ter toelichting. 
  
Op 3 januari 2024 vraagt het Bestuur bij de verhuurder een gesprek aan.  
Op 15 januari 2024 vindt dat gesprek plaats. Daarin maakt de verhuurder bekend alle gymsporttoestellen in 
eigendom van SPARTA te willen overnemen. De motivering van de hoge huurprijs wordt ondanks nadrukkelijk 
verzoek, niet gegeven.   
Op 25 januari stuurt het Bestuur een brief naar Interactie, waarin uitgelegd wordt dat de extreme huurverhoging 
geen overlevingskansen biedt aan SPARTA. Het Bestuur kan geen rationele verklaring vinden voor het opgelegde 
huurtarief voor de Beweeghal en vraagt om een verlaging en doet daartoe ook voorstellen.  
15 februari, reageert Interactie op deze brief, waarin gesteld: de sportwethouder handhaaft het hoge huurtarief 
voor de Beweeghal; en of SPARTA een opgave wil doen van de waarde van de huidige en nog aan te schaffen 
turntoestellen, matten, spiegels en materialen. Want, Interactie/gemeente wil alle toestellen en matten van 
SPARTA overnemen.   
22 februari levert het Bestuur van Sparta de gevraagde informatie aan Interactie / Gemeente Ermelo aan. Dit 
betreft een uitvoerig overzicht van aanwezige materialen en alle noodzakelijke aanschaffen. Ook stelt het 
Bestuur dat overname door Interactie Sportbedrijf/gemeente Ermelo bespreekbaar is. Dat had SPARTA al in 2022 
toegezegd. Ook dringt het Bestuur wederom aan op een toelichting over de onverwachte extreme huurverhoging 
voor de Beweeghal en een voorlopig lager huurtarief voor de Beweeghal, zeker zo lang de toestellen niet zijn 
overgenomen en in bezit blijven van SPARTA.  
 
Op 29 februari ontvangt de penningmeester de eerste factuur over de maanden januari en februari waarin 
SPARTA het door de sportwethouder vastgestelde extreem hoge huurtarief in rekening is gebracht.  
Op 4 maart reageert het Bestuur per mail deze factuur (nog) niet te betalen en herhaalt het verzoek om een 
meerjaren gebruiksovereenkomst. Het Bestuur nodigt Interactie uit voor overleg op 15 maart.  
Op 20 maart vindt dit overleg plaats. Daarin doet de directeur van Interactie het voorstel om onze 
investeringsbijdrage voor de Beweeghal aan de gemeente van € 52.000 te gebruiken als afkoopsom voor de 
overname van alle huidige en aan te schaffen toestellen en matten.  
Dezelfde dag bevestigt het Bestuur zijn voorstel per brief met de ontbindende voorwaarden, dat het gevraagde 
huurtarief niet stijgt tot en met 31 december 2026 én dat Interactie/gemeente Ermelo voor vrijdag 29 maart een 
besluit neemt.  
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Op 29 maart bericht de directeur Interactie aan het Bestuur, dat de sportwethouder zijn voorstel niet overneemt. 
Het Bestuur kan van de gemeente wel de factuur van € 52.000 tegemoetzien. Het op 21 december gevraagde 
huurtarief voor de Beweeghal blijft onverkort van kracht. Na drie maanden is er nog geen enkele vordering 
gemaakt.  
Het Bestuur besluit nu om zelf tot aanschaf over te gaan van toestellen, matten en spiegels noodzakelijk om 
veilige sportbeoefening in de Beweeghal te garanderen. De vereniging investeert in 2024 voor € 42.477,70 aan 
vervangende turntoestellen, aanvullende matten, spiegels en materialen. Lees bijlage 2 ter toelichting. 
 
Huurbetaling – In april neemt het Bestuur het besluit om huur te gaan betalen voor de Beweeghal. Niet het 
gevraagde extreme huurtarief, maar een bedrag van € 9,25 per uur voor het afzonderlijk gebruik van het 
trampolinedeel én het vrije deel van de Beweeghal. Daarmee betaalt SPARTA een huurprijs die gelijk is aan het 
tarief dat andere binnensportverenigingen in Ermelo in rekening wordt gebracht. Het Bestuur betaalt elke maand 
de factuur van Interactie op basis van deze grondslag en ziet dit als een aanloop naar een af te sluiten meerjaren 
gebruiks- en huurovereenkomst.   
 
Op 15 mei betaalt SPARTA aan de gemeente Ermelo € 52.000 als investeringsbijdrage aan het “pluspakket” van 
de Beweeghal. Inmiddels zijn weer 6 weken verstreken zonder enige voortgang. Het Bestuur maakt op dezelfde 
dag kenbaar een gesprek te willen met de sportwethouder.  
 
15 juli 2024 - Twee maanden later, op maandag 15 juli, heeft de sportwethouder een half uur kunnen vrijmaken 
voor een delegatie van het Bestuur. Hij inventariseert de probleemstelling met de toezegging spoed te maken 
en op 16 augustus in een vervolggesprek tot overeenstemming te komen. Dat geeft het Bestuur de verwachting 
op een constructieve afstemming.  
 
Op 14 augustus ontvangt het Bestuur echter zonder motivering, het bericht dat dit gesprek uitgesteld wordt naar 
7 oktober: weer 7 weken vertraging. Het Bestuur besluit in haar vergadering van 2 september een brief op te 
stellen waarin van verkoop van de SPARTA toestellen wordt afgezien en alleen over de huurprijs van een 640 
vierkante meters sportvloer wordt bericht. In de brief die op 5 september aangetekend wordt verzonden naar 
het College van Burgemeester & Wethouders worden concrete voorstellen gedaan omtrent een redelijk en billijk 
huurtarief voor de Beweeghal, waarbij SPARTA het recht verlangt op gelijke behandeling met andere 
binnensportverenigingen in Ermelo waar ook meerjaren gebruiksovereenkomsten tegen een redelijk tarief zijn 
overeengekomen.  
 
7 oktober 2024 – De SPARTA voorstellen aan het gemeentebestuur veegt de sportwethouder op 7 oktober gelijk 
van tafel. Hij stelt als gemeentebestuurder de huurtarieven te bepalen. Het financiële “ravijnjaar” 2026 nadert 
voor Ermelo, meldt hij. Moet SPARTA daar nu al voor bloeden? Een andere motivering wordt niet gegeven. De 
wethouder grijpt terug naar onze brief van 22 februari. Hij heeft € 49.000 opgenomen in de meerjaren begroting 
van Ermelo voor aanschaf sportmaterialen. Dat bedrag kan SPARTA ontvangen voor de overdracht van al haar 
sportmaterialen onder betaling van het gevraagde huurtarief. De SPARTA-delegatie wordt dringend verzocht zijn 
uitgangspunt met het Bestuur te bespreken. In de avond van dezelfde 7 oktober komt het Bestuur in vergadering 
bijeen. 
In de ultieme poging uit de impasse van 10 maanden van gesprekken, onderhandelen en brieven schrijven te 
komen, besluit het Bestuur dan toch maar al haar eigendommen voor € 49.000 over te dragen, mits gekoppeld 
aan een vaste jaarhuur van € 30.000 voor de jaren 2025 en 2026, waarbij SPARTA de Beweeghal op alle 
buitenschoolse uren kan inzetten gedurende 52 weken per jaar. (Zoals voetbalvereniging DVS een heel 
kalenderjaar lang vrij kan beschikken over 2 kunstgrasvelden met veldafscheiding, 5 natuurgrasvelden, 1 
oefenhoek, 14 kleedkamers, 1 scheidsrechterkleedkamer en 1 toiletgroep plus veldgerelateerde materialen, 
zoals doelen en hoekvlaggen voor de huurprijs van € 28.000 in 2024 e). SPARTA heeft nieuwe initiatieven in 
weekeinden en schoolvakanties nodig om de hoge jaarhuur in te verdienen. Het Bestuur stelt voor deze fase van 
de onderhandelingen lid-van-verdienste Jaco Cornelissen als verkenner aan. Hij brengt dit ultieme SPARTA-
voorstel telefonisch over aan de sportwethouder. Een inhoudelijke reactie van de sportwethouder laat lang op 
zich wachten.      
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11 november 2024 – Wel een uitnodiging voor een vervolggesprek met de SPARTA-verkenner op 11 november 
2024, vijf weken na ons voorstel van 7 oktober. Na het gesprek op 11 november informeert Jaco Cornelissen in 
de avond mondeling het Bestuur in vergadering bijeen. Komen we tot elkaar? Het wordt tijd, want de tijd dringt 
voor het opstellen van de jaarbegroting 2025 en het vaststellen van de jaarcontributie. Daartoe wil het Bestuur 
de laatste voorstellen van de sportwethouder op schrift ontvangen, alvorens tot een eindoordeel te kunnen 
komen. De verkenner maakt diezelfde avond nog kenbaar aan de sportwethouder. Het Bestuur ontvangt geen 
post, wel ontvangt de verkenner een verzoek om op 11 december wederom naar het gemeentehuis te komen 
voor een gesprek, het 4e in een periode van zes maanden.   
 
9 december 2024 – Op deze avond vindt de laatste geplande vergadering van Bestuur en Afdelingscoördinatoren 
in 2024 plaats. Twintig maanden na de vraag om een meerjaren gebruikers- en huurovereenkomst voor de 
Beweeghal, ligt er nog geen meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst ter besluitvorming voor.  
 
11 december 2024 – Verkenner Jaco Cornelissen zit aan tafel met sportwethouder, beleidsadviseur sport en 
spelen en interim-directeur Interactie aan tafel. Daarin blijkt de interim-directeur Interactie het dossier niet goed 
te kennen. Er volgt geen constructief overleg. De sportwethouder zegt uiteindelijk toe voor de Kerstdagen met 
een tegenvoorstel te komen.   
 
20 december 2024 – Verkenner Jaco Cornelissen ontvangt per mail het tegenvoorstel van de gemeente Ermelo 
en dit houdt in: 

a. SPARTA kan in het jaar 2024 en 2025 gedurende 40 schoolweken (dus niet 52) de Beweeghal huren voor 
€ 30.000. Voor huur van de Beweeghal voor extra gymsportactiviteiten buiten deze 40 schoolweken, 
dient het geldende huurtarief/per uur (in 2025: € 28,40/uur) betaald te worden.  

b. Gemeente maakt geen huurafspraken over 2026.  
c. Gemeente stelt € 49.000 beschikbaar voor overname van alle materialen van SPARTA.  
d. SPARTA dient alsnog het openstaande factuurbedrag voor gebruik van de Beweeghal te 2024 betalen.  
e. Zodra het College van B & W over dit tegenvoorstel een besluit neemt, zal SPARTA op de hoogte worden 

gebracht. In januari 2025 kan SPARTA een afspraak tegemoet zien met Interactie en gemeente Ermelo.  
 
24 december 2024 – van Interactie Sportbedrijf ontvangt SPARTA de tarief aanpassing voor 2025. De tarieven 
2024 zijn geïndexeerd met 2,3%. Het uurtarief van de Beweeghal wordt € 28,40 en voor een zaaldeel van de 
Sporthallen Zanderij en Triade € 9,45.  
 
CONCLUSIE 

1. Gemeente Ermelo eist in 2024 wel de door SPARTA in 2017 toegezegde investeringsbijdrage van € 
52.000 op, maar verklaart niet bereid te zijn daar een meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst 
tegenover te stellen. Is dat redelijk en billijk? Waarom voetbalvereniging DVS’33 wel een meerjaren 
gebruiks- en huurovereenkomst tot 2040 met een redelijk huurtarief en SPARTA voor de Beweeghal 
niet? Geldt hier niet het recht op gelijke behandeling?  

2. Voor het gebruik van de Beweeghal legt Interactie/gemeente Ermelo SPARTA 90% huurverhoging op. 
Dat is een extreme huurverhoging en weigert dat te motiveren. Wordt hiermee voldaan aan de regels 
van goed verhuurderschap? 

3. Andere sportverenigingen die in 2023 gebruikmaakten van Calluna en de Wethouder Balvers Sportzaal 
zijn per 1 januari 2024 voor gebruik van Sportcentrum Zanderij geïndexeerd met 4,69%. Heeft SPARTA 
geen recht op gelijke behandeling?  

4. SPARTA heeft onmiddellijk gesteld dat het hoge uurtarief voor de Beweeghal niet door de vereniging 
opgebracht kan worden. In bijlage 3 (Jaarcontributies 2024 Ermelose Sportverenigingen) toont SPARTA 
dat expliciet aan. Waarom is Interactie/gemeente Ermelo daar niet direct oplossingsgericht op 
ingegaan? 

5. Interactie/gemeente Ermelo wenst/eist alle trampolines, turntoestellen, spiegels, matten en overige 
materieel van SPARTA over te nemen (voor € 49.000), teneinde de Beweeghal tegen een hoger tarief te 
kunnen verhuren. Waarom is daar niet in voorjaar 2023 op ingesprongen, toen SPARTA vroeg om een 
meerjaren gebruiks- en huurovereenkomst? En waarom is daar in maart 2024 niet onmiddellijk op 
ingesprongen toen er vervangend en aanvullend materieel aangeschaft moest worden? Aanschaf door 
Interactie/gemeente Ermelo in plaats van door SPARTA had 21% BTW bespaard!  
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6. De gemeente Ermelo wil de Beweeghal alleen voor 40 schoolweken per jaar vast verhuren aan SPARTA. 
Maar het reguliere gymsportjaar van SPARTA telt 48 weken: 40 weken voor reguliere lessen en 
trainingen en 48 weken voor de A-selectie trampolinespringen. Valt een reguliere les door een feestdag 
uit, dan wordt deze gecompenseerd in een schoolvakantieweek. En trampolinespringen op nationaal en 
internationaal niveau vereist tenminste 48 trainingsweken per jaar. SPARTA heeft de Beweeghal dus 
regulier 48 weken per jaar nodig. Waarom wil Interactie/gemeente Ermelo het gebruik van de 
Beweeghal niet 48 weken per jaar gunnen aan SPARTA?  

7. Er is nog steeds geen gebruiks- en huurovereenkomst tussen Interactie/gemeente Ermelo en SPARTA. 
SPARTA heeft in 2024 voor de Beweeghal voor elk gebruiksuur wel huur betaald tegen een uurtarief van 
2023 plus indexering. Interactie is in 2024 SPARTA blijven factureren tegen het extreem hoge tarief van 
de sportwethouder, dat SPARTA niet kan opbrengen. SPARTA heeft in 2024 € 52.000 + € 42.477 
geïnvesteerd in de Beweeghal.  Hoe kun je als gemeentebestuur dan eisen dat die facturen alsnog 
volledig betaald gaan worden? Wil de gemeente Ermelo de vereniging SPARTA met 500 leden in haar 
111e jaar van haar bestaan failliet laten gaan? 

8. Decennialang hebben voorgaande bestuurders van de vereniging gedroomd over een eigen thuis voor 
SPARTA. Met de bouw van het specifieke gymsportdeel in Sportcentrum Zanderij zou deze droom 
werkelijkheid worden. Het huidige bestuur van SPARTA heeft door gedrag en houding van 
Interactie/gemeente Ermelo dat gevoel van thuiskomen in eigen huis nog geen enkele dag in 2024 
mogen ervaren.    

 
Bestuur gymnastiekvereniging SPARTA 
 
Hans van Zetten – voorzitter 
Nanda Balallo – secretaris 
Robert Jongman – penningmeester 
Linda van Woudenberg  - HR & opleidingen 
Renske de Jong – Interne communicatie 
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Bijlage 1 - Feiten rondom de ingebruikneming van de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij 
 
Gymnastiekvereniging SPARTA is naast het onderwijs 40 jaar lang grootgebruiker geweest van de 
Wethouder Balvers Sportzaal. Deze Sportzaal kende 2 zaaldelen, gescheiden door een mobiele tussenwand. 
SPARTA gebruikte zaaldeel 1 voor trampolinespringen en zaaldeel 2 voor gym, turnen, freerunning en dans. 
De zaaldelen werden separaat verhuurd aan sportverenigingen. De huurprijs per zaaldeel bedroeg in 2023 
€ 8,85 per gebruiksuur.  
 
Met de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij is een droom van SPARTA werkelijkheid geworden. Aan de 
extra bouwvoorzieningen (in casu: dakhoogte en valkuil) heeft SPARTA aan het gemeentebestuur een 
investeringsbijdrage van € 52.000 toegezegd. Dit bedrag is in 2024 aan gemeentebestuur betaald. 
 
SPARTA is al 110 jaar zelf verantwoordelijk geweest voor aanschaf en onderhoud van de benodigde 
trampolines, turntoestellen, mattenmaterialen en mobiele spiegels. In 2024 heeft SPARTA voor een bedrag 
van € 42.477,70 geïnvesteerd in toestellen, matten, spiegels en materialen. Daar heeft SPARTA jarenlang 
voor gespaard. 
 
Het sportvloeroppervlak van de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij is qua grootte, 640 vierkante meter, 
gelijkwaardig aan de beide zaaldelen van de Wethouder Balvers Sportzaal. De Beweeghal is met een 
mobiele tussenwand verbonden met de Sporthal. Deze omvat 3 zaaldelen met een totale sportvloer van 
1408 vierkante meter. De Sporthal is dus qua sportvloer 1408/640 = 2,2 x groter dan de Beweeghal. De 
huurprijs van de gehele Sporthal is € 27,74 per gebruiksuur en per zaaldeel € 9,25.  Uitgangspunt daarvoor 
is de tariefstelling van Calluna 2023 geweest plus indexering van 4,63%.  
Interactie Sportbedrijf heeft op aanwijzing van het gemeentebestuur het huurtarief van de Beweeghal 
gelijkgesteld aan die van de gehele Sporthal: ook € 27,74 per gebruiksuur. Een rationele verklaring voor 
deze relatief zeer hoge tariefstelling is nooit gegeven.   
 
Op de buitenschoolse tijden en dagen is SPARTA de enige structurele gebruiker van de Beweeghal.  
De zeer hoge tariefstelling treft dus alleen SPARTA. Voor andere gebruikers van Sportcentrum Zanderij  
is het gebruikstarief per januari 2024 met 4,63% verhoogd. Ook SPARTA gebruikt 9 uren per week zaaldelen 
van de Sporthal. Deze verhoging is rationeel te verklaren uit de inflatie in 2023.  
 
Detail: In Sportcentrum Zanderij heeft de Sporthal een groot elektronisch scherm, te gebruiken bij 
wedstrijden voor uitslagen en overige communicatie. Het zwembad heeft dat ook, alleen de Beweeghal 
niet.  
 
SPARTA gebruikt de Beweeghal actueel 28,5 uur per week, waarvan het trampolinedeel 21,5 uur en het 
vrije deel 25,5 uur. In de Wethouder Balvers Sportzaal zou dit gebruik in 2023 (21,5 + 25,5) x € 8,85 = € 
415,95 per week hebben gekost. Op jaarbasis: € 16.638. 
Voor dit gebruik van de Beweeghal wordt SPARTA 28,5 x € 27,74 = € 790,59 per week in rekening gebracht. 
Op jaarbasis: € 31.624.  

 
Conclusie 

De gebruiksovergang van Wethouder Balvers Sportzaal naar de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij leidt 
in 2024 voor Gymnastiekvereniging SPARTA tot 

90% huurverhoging t.o.v. 2023 
 

De verhuurder heeft tot op de dag van vandaag geen schriftelijke motivering gegeven voor deze 
extreme huurverhoging. 
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Bijlage 2 - SPARTA investeert in 2024 fors in veiligheid en sportplezier 
     
Nut en noodzaak 
Bij de ingebruikneming van de Beweeghal in Sportcentrum Zanderij heeft SPARTA fors moeten 
investeren in nieuwe turntoestellen, matten, spiegels en materiaal. Deze noodzaak diende zich aan 
door de vervanging van afgekeurde toestellen (evenwichtsbalk en rekstok), andere maten van 
vloerverankering in Beweeghal (vervanging damesbrug), slijtage (vervanging spotting matten, AirTrack 
en evenwichtsbalkverbreder), 11 meter hoge Beweeghal (Benji-elastiek), extra matten ten behoeve 
van veiligheid sporters (zachte landingsmatten en wedstrijdmatten) en aanvullende behoefte 
dansafdeling (3 mobiele spiegels).  
 
De Ledenvergadering had daarop planmatig geanticipeerd door de laatste zeven jaren geld te 
reserveren in een bestemmingsfonds en deze aan te spreken zodra de “eigen accommodatie” in 
Sportcentrum Zanderij beschikbaar zou komen. In januari 2024 is de Beweeghal beschikbaar gekomen. 
De bestemmingsreserve Eigen Accommodatie en het Apparatuur en materiaalfonds zijn beiden 
volledig aangesproken en ingezet.    
 
Aangeschafte turntoestellen, matten, spiegels en materiaal in 2024 
2 Eurotramp Spotting matten       €   1.368,50   
 
1 damesturnbrug met verspanning     €   5.540,71 
 
1 AirTrack Maximum 1500x200x20 cm 
1 evenwichtsbalk “Soft Touch” Club 
1 zachte landingsmat “Happy Landing” 300x200x10 cm 
4 wedstrijdmatten A 300x200x20 cm Spieth 
2 landingsmatten Mentor 300x200x30 cm Blauw 
1 rekstok Wedstrijd       € 22.148,20 
 
1 evenwichtsbalkverbreder 200x20 cm     €    1.198,02 
 
3 spiegelwand 3-delig verrolbaar, Zilvergrijs    €    8.657,55 
 
2 transportwagentje universeel, Zilvergrijs 
1 rol klittenband 15 cm, Blauw      €        536,93 
 
70 m Benji-elastiek zwart      €        880,28 
 
1 zachte landingsmat “Happy Landing” 400x200x10 cm, Blauw 
1 zachte landingsmat “Happy Landing” 200x200x10 cm, Blauw  €     2.147,51 
          
         ___________+ 
Investeringsuitgaven toestellen, matten, spiegels en materiaal  €   42.477,70 
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Bijlage 3 
Jaarcontributies 2024 Ermelose sportverenigingen  Inbegrepen Bondscontributies 

 
Tennisvereniging LTV Irminloo    Jeugd   Senior 
Onbeperkt sporten    € 71,49   € 244,23 
 
Basketbalvereniging DEVEDO 
Recreatief     € 129,--   € 133,40 
Wedstrijdspeler     € 237,40  € 237,40 
 
Badmintonvereniging Shuttle Pauwer 
2 uur per week     € 163,--   € 174,-- 
 
Voetbalvereniging EFC’58 
1 x per week        € 132,-- 
2 x per week + competitie   € 209,--   € 262,-- 
 
Volleybalvereniging Pauwervoll 
1 x per week     € 152,--   € 176,-- 
2 x per week + competitie   € 202,--   € 226,-- 
 
Korfbalvereniging DINDOA 
Geen competitie    € 144,20  € 167,80 
2 x per week + competitie   € 232,--   € 292,-- 
 
Gymnastiekvereniging SPARTA  Van 2 tot 16 jaar Vanaf 16 jaar 
1 uur per week      € 213,60  € 240,--  
2 uren per week    € 386,60  € 433,-- 
Wedstrijdgymnast 4 uren per week  € 721,60  € 808,-- 
Wedstrijdgymnast 5 uren per week  € 884,60  € 991,-- 
A-selectie trampoline 8 uren per week  € 1416,60  € 1543,--  
(Exclusief deelnamekosten wedstrijden (inter)nationaal & reis- en verblijfkosten buitenland) 

Ter vergelijking met: 
 
Gymnastiekvereniging Olympia Harderwijk 
1 uur per week      € 194,08  € 202,18 
2 uren per week    € 298,88  € 310,12 
Wedstrijdgymnast 4 uren per week  € 414,23 
Wedstrijdgymnast 5 uren per week  € 517,46 

___________________________________________________________________________ 
NB 

1. Binnen gymsport geen onbevoegde ouders voor de groep; alleen trainers met KNGU-licentie.  
2. Rondom gemeentelijke sportvelden onbeperkt reclameborden. Niet toegestaan in Beweeghal. 
3. Geen kantine-inkomsten voor binnensportverenigingen.   

 
Conclusie 
Bij de overgang naar Sportcentrum Zanderij heeft SPARTA per 01-02-2024 de contributies substantieel 
verhoogd. SPARTA ligt daarmee qua contributie hoog in de markt. Hoe houden we na 110 jaren de 
toegang en deelneming aan gymsporten betaalbaar in Ermelo?   


